

Title (en)

Shoes with heel pieces.

Title (de)

Schuhpaar mit Absatzflecken.

Title (fr)

Chaussures à bouts de talon.

Publication

**EP 0248941 A2 19871216 (DE)**

Application

**EP 86115299 A 19861105**

Priority

DE 3619759 A 19860612

Abstract (en)

In order to permit economical use of such a pair of shoes, as Figure 2 illustrates best, the heel pieces 2 are frictionally fitted by embedded or integrally attached pins into corresponding blind holes 5 of the heel 3, mirror-symmetrically to the longitudinal axis of the heel. After wear has occurred on one side under a pair of shoes, the heel pieces can be detached by the user himself, changed over and fitted on again, so that their unworn areas can now be worn down. <IMAGE>

Abstract (de)

Um bei einem Paar Schuhe mit Absatzflecken deren sparsame Verwendung zu ermöglichen, sind, wie am besten aus Figur 2 ersichtlich, die Flecken 2 spiegelsymmetrisch zur Längsachse des Absatzes 3 und mit eingebetteten oder angeformten Zapfen in entsprechende Sacklöcher 5 des Absatzes reibschlüssig gesteckt. Nach einseitigem Verschleiß unter einem Paar Schuhe können die Absatzflecke vom Benutzer selbst gelöst und gegeneinander vertauscht und wieder aufgesteckt werden, so daß deren unverschlossene Bereiche jetzt abgenutzt werden können.

IPC 1-7

**A43B 21/42**

IPC 8 full level

**A43B 21/42** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A43B 21/42** (2013.01)

Cited by

ES2157756A1; ES2115482A1; ES2120871A1; GB2296176A; GB2296176B; US9220317B2; US9775399B2; US10827796B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0248941 A2 19871216; EP 0248941 A3 19880309**; DE 3619759 A1 19871217; ES 2000420 A4 19880301; HU T52920 A 19900928

DOCDB simple family (application)

**EP 86115299 A 19861105**; DE 3619759 A 19860612; ES 86115299 T 19861105; HU 267087 A 19870611